

Green Radar 聯手 Microfusion 全方位守護企業網絡安全

釣魚電郵暴增，企業面臨極大風險！

企業遭受的網絡攻擊日益嚴重，尤以釣魚電郵為甚。釣魚電郵攻擊漸趨勢「本地化」，偽裝港鐵、PayMe 甚至香港政府等常見品牌，企業容易受騙。隨著遙距營商擴大，電郵及端點成為主要攻擊目標，釣魚電郵威脅大幅上升。調查顯示，56%企業受過外部網絡攻擊，其中釣魚電郵及電郵詐騙激增，各行業均深受其害，尤以金融、零售、科技資訊等屢次中招。企業迫切需提高電郵安全意識，防範極具威脅性及日益複雜的釣魚電郵攻擊，以守護業務安全。

電郵安全領先技術 - grMail

Green Radar 的主打產品 grMail 以獨特的人工智能引擎 aidar™ 為核心，24/7 不斷學習全球與本地的威脅情報釣魚電郵、勒索及垃圾郵件等，會進行精密的二次清洗隔離，全天候確保客戶所收到的郵件毫無安全疑慮。這種全天候的郵件安全保護，為企業提供了可靠的安全屏障。除了強大的人工智能監控外，grMail 更借助雲端沙盒技術，系統會將有可疑的郵件送至雲端沙盒，企業可遠程檢查附件，極大降低了企業受到入侵風險的可能性，同時快速阻隔各種風險並將安全郵件即時傳遞給客戶。Green Radar 在香港及新加坡設有安全監控中心（SOC），可隨時協助企業客戶應對各種郵件帶來的挑戰與問題。Green Radar 亦提供持續性培訓—grAssessment（釣魚演習）以及企業管理智能解決方案—grKey，更進一步提升了企業的網絡安全意識和資源管理效率。

中小企業首選：「保安即服務」輕鬆解決資源壓力！

「保安即服務」（Security-as-a-Service）這項新型網絡保安方案不僅提供頂級的網絡安全專業知識和技術，全面保護電郵及終端，還有專人負責維護及更新，解決企業人手資源短缺問題，是中小企業的最佳選擇。Green Radar 的 grMail 更推出經濟實惠的郵箱數量收費計劃，享受企業級電郵保護及技術支援。效率更高、成本更低，解決網絡保安上的各種難題，成為中小企業的新寵。

Green Radar 聯手宏庭科技全方位守護企業網絡安全

宏庭科技憑藉超過十年的產業經驗與多元原廠雲端技術資源，提供客製化的雲端安全解決方案，依照企業生態與需求彈性部署。以 Google Cloud Platform 為例，身為 Google Cloud 菁英合作夥伴，我們提供針對 GCP 的多重資安解決方案。例如，Cloud Armor 作為網路應用程式防火牆(WAF)，能有效阻擋 L7 攻擊、XSS 和 SQLi 等威脅，配合企業級的分散式阻斷服務(DDoS)達到最佳防禦效果。此外，我們也提供 Security Command Center、reCAPTCHA Enterprise、Chronicle、BeyondCorp、Cloud IDS 等多重雲端資安解決方案，全方位保護企業免於惡意攻擊和資安威脅。結宏庭科技的雲端專業經驗與 Green Radar 全球領先的郵件安全解決方案，為企業提供一站式的網路安全服務，確保業務運作安全無虞。

Green Radar Teams Up with Microfusion : Providing Comprehensive Corporate Network Security

Surge in Phishing Emails, Enterprises Face Significant Risks!

Enterprises are facing increasingly severe network attacks, especially phishing emails. Phishing email attacks are becoming more localized, disguising as common brands like MTR, PayMe or even the Hong Kong Government, making businesses vulnerable. With the expansion of remote business operations, emails and endpoints have become primary targets, significantly escalating the threat of phishing emails. Surveys indicate that 56% of businesses have experienced external network attacks, with a sharp increase in phishing emails and email scams. Various industries are deeply affected, especially finance, retail, and technology sectors, repeatedly falling victim. Businesses urgently need to raise awareness about email security and guard against highly threatening and sophisticated phishing email attacks to ensure business safety.

Leading Email Security Solution — grMail

Green Radar's grMail, powered by the unique AI engine aidar™, provides round-the-clock email security protection for enterprises. Its uniqueness lies in its ability to learn global and local email threats, such as ransomware, malware, phishing and spam 24/7. The URL isolation and email filtering function can ensure customers' email safety.

By directing customer domain names to Green Radar's cloud platform servers, grMail activates email scanning, intercepts diversified risks through AI monitoring and Sandbox technology, and delivers secure emails to customers within milliseconds. Leveraging the Security Operation Center (SOC) in Hong Kong and Singapore, Green Radar is always ready to assist enterprises in resolving email-related issues. Furthermore, Green Radar provides solutions - grAssessment (Phishing Assessment Training) to enhance corporate network security awareness, and grKey as an intelligent solution for enterprise's resource management.

Ideal Choice for Small and Medium-sized Enterprises: "Security-as-a-Service" Easily Solves Resource Pressure!

"Security-as-a-Service," this new network security solution, not only provides top-notch network security expertise and technology, protecting emails and endpoints comprehensively, but also includes dedicated maintenance and updates, addressing the shortage of manpower resources in enterprises. Green Radar's grMail introduces an economical per-mailbox pricing plan, offering enterprise-grade email protection and technical support. With higher efficiency and lower costs, it solves various challenges in network security, becoming a new favorite for small and medium-sized enterprises.

Green Radar Teams Up with Microfusion to Provide Comprehensive Corporate Network Security

Leveraging over a decade of industry experience and diverse original cloud technology resources, Microfusion provides tailored cloud security solutions, flexibly deployed according to enterprise ecosystems and needs. As a Google Cloud Premier Partner, we offer multiple security solutions tailored for GCP. For instance, Cloud Armor, functioning as a Web Application Firewall (WAF), effectively mitigates L7 attacks, XSS, SQLi threats, in tandem with enterprise-grade Distributed Denial-of-Service (DDoS) for optimal defense. Additionally,

our range includes Security Command Center, reCAPTCHA Enterprise, Chronicle, BeyondCorp, Cloud IDS, ensuring holistic protection against malicious attacks and cybersecurity threats for enterprises. Combining Microfusion's expertise in cloud technology with Green Radar's globally leading email security solutions, we deliver a one-stop network security service, ensuring secure and uninterrupted business operations.